
   Завдяки міському голові Цибровському Ігорю 

Андрійовичу та депутатам міської ради у закладі на даний 

час ідуть ремонтні роботи у спортивній залі, а саме 

проводиться заміна підлоги та встановлення нових 

пластикових вікон. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


